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Referat for Lokalrådets ordinære bestyrelsesmøde  
Torsdag den 27. oktober 2011 kl. 19.00  

Mødet afholdes i den gamle inspektørbolig ved Ødsted Skole 
 
 

Mødedeltagere: 
Annemarie Holt 
Trine Rasmussen 
Knud Erik Laursen 
Bent Juhl Jørgensen 

 Hans Erik Pedersen 
 Janne Frost 
  
Forhindret: 
 Anne Birgitte Levisen 
Mødeleder: 
 Annemarie Holt 
Referent: 
 Hans Erik Pedersen 
  
Dagsorden iht. bestyrelsens forretningsorden 

 

Dagsorden Notater 
 
 

 

1. 
Registrering af møde-
deltagere og afbud. 
 

 
Afbud fra Anne Birgitte Levinsen. Alle andre mødt. 

2. 
Godkendelse og op-
følgning af referat fra 
sidste møde. 
 

 
Referatet godkendt med den tilføjelse, at formanden sender et 
brev til borgmesteren og evt. senere følger op med indlæg i pres-
sen. Lokalrådet går klart ind for en bevarelse af svømmehallen i 
Vingsted 
 

3. 
Orientering fra forman-
den: 
 

 
Formanden bød Janne Frost i bestyrelsen og udtrykte håb og 
godt samarbejde. 

4. 
Orientering fra den øv-
rige bestyrelse: 
 
4.1 
Velkomstmappen – sta-
tus 
 
4.2 

 
 
 
 
Næste møde i udvalget er 9/11. Det kniber med tilbagemeldinger 
fra firmaer og foreninger. 
 
Projektet nærmer sig afslutning. Påtænker offentliggørelse med 
vandretur til foråret. 
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Stiudvalget – status 
 
4.3 
Grønt Forum – projekt 
om energirenovering 
 
4.4 
Vingsted Svømmehal – 
status 
 
4.5 
Byfornyelse Ødsted – 
møde den 31. oktober og 
den 21. november (bor-
germøde) 
 
4.6 
Generalforsamling- plan-
lægning 

 
 
Der var ca. 100 besøgende. Udstillerne forespørges om det evt. 
skal gentages. 
 
Der henvises til pkt. 2. 
 
 
 
Der kommer ca. 30 deltagere til forberedende møde d. 31/10. 
 
 
 
 
 
Generalforsamling mandag d. 6/2-12. Knud Erik undersøger mu-
lighed for foredragsholder.  
Bent undersøger om vi kan holde det på Jerlev kro. 
 

5. 
Behandling af forslag og ind-
komne ønsker til øvrige dags-
ordenspunkter. 
 

 
Ingen forslag eller ønsker 
 
. 
 
 

6.  
Punkter til næste møde 
 

 
Mødekalender for 2012 godkendes. Der blev foreslået mødedage 
om tirsdage i stedet for torsdage. 

7. 
Eventuelt 
 

 
Næste møde: Næste møde d. 8/12 i Jerlev. 
 

 
Bobler 
 

 
Landsbypedel 

 


